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PROTOKÓŁ NR I/2017 
 

z XX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska VII kadencji, która odbyła się w 

dniu 9 lutego 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Woli Uhruskiej. 

Rozpoczęta o godzinie 10
30

, a zakończona o godzinie 13
45

. 

W obradach uczestniczyli Państwo Radni:  

  Marek Kuszneruk 

  Marian Łubkowski 

  Mariusz Karpowicz 

  Zdzisław Dąbrowski 

  Maria Haciuk 

  Teresa Kościuk 

  Beata Kuczyńska – Jurek 

  Antoni Linde  

  Leszek Łubkowski 

  Marta Malewicz 

  Alfred Misztalski 

  Tadeusz Niewiadomski 

  Tadeusz Pawłowski 

  Eugenia Pręciuk 

  Stanisław Typiak 

 

Obradom przewodniczył Pan Marek Kuszneruk – Przewodniczący Rady 

Gminy Wola Uhruska. 

Ponadto w sesji Rady Gminy udział wzięli: 

 

1.  Pan Radosław Wygiera  Asystent Parlamentarny – Filii Biura Poselskiego 

Agaty Borowiec 

 

2.  Pan Jan Łukasik  Wójt Gminy Wola Uhruska  

3.  Pan Leszek Jóźwiak  Zastępca Wójta Gminy Wola Uhruska  

4.  Pan Mariusz Jachimczuk  Sekretarz Gminy Wola Uhruska  

5.  Pani Justyna Kędzierawska  Skarbnik Gminy Wola Uhruska  

6.  Pani Lidia Ciszewska – Wilkos  Kierownik GZEA w Woli Uhruskiej  

7.  Pan Mirosław Konieczny   Dyrektor Zespołu Szkół w Woli Uhruskiej  

8.  mjr Sławomir Janiszewski  Funkcjonariusz Placówki Straży Granicznej w 

Woli Uhruskiej 

 

9.  Nadkom. Tomasz Patra  Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

we Włodawie 
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10.  Pan Bogumił Mikulski  Redaktor gazety „Nowy Tydzień Chełmski”  

11.  Pan Tadeusz Pawluk  Mieszkaniec wsi Uhrusk  

12.  Pan Józef Biernacki   Sołtys wsi Stanisławów  

13.  Pan Antoni Borysiuk  Sołtys wsi Majdan Stuleński 

14.  Pan Wiesław Chomik  Sołtys wsi Macoszyn Duży 

 Pani Beata Kuczura  Sołtys wsi Józefów 

15.  Pan Radosław Lipert  Sołtys wsi Wola Uhruska 

16.  Pani Maria Łodzińska  Sołtys wsi Bytyń 

17.  Pan Krzysztof Łukomski   Sołtys wsi Potoki 

18.  Pani Sylwia Olszak  Sołtys wsi Piaski 

19.  Pani Ewa Pręciuk  Sołtys wsi Uhrusk 

 Pan Jan Polak  Sołtys wsi Mszanna 

20.  Pani Mariola Polak  Sołtys wsi Mszanka 

21.  Pan Sławomir Skobodziński  Sołtys wsi Stulno 

22.  Pan Sławomir Szwed  Sołtys wsi Kol. Mszanna 

23.  Pan Stanisław Żyła  Sołtys wsi Zbereże 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy o działalności i wykonaniu uchwał Rady Gminy 

w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego; 

6.2) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla jednostek oświatowych oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania; 

6.3) zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020; 

6.4) zmian w budżecie gminy. 

7. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Wolne wnioski i dyskusja. 

9. Zakończenie XX Sesji Rady Gminy Wola Uhruska. 

PKT 1 

OTWARCIE XX SESJI RADY GMINY WOLA UHRUSKA  

VII KADENCJI. 

W dniu 9 lutego 2017 roku o godzinie 10
30

 Przewodniczący Rady Gminy – 

Pan Marek Kuszneruk rozpoczął XX Sesję Rady Gminy słowami: „Otwieram 
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dwudziestą Sesję Rady Gminy Wola Uhruska”, po czym przywitał Radnych, 

Sołtysów oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na stan 15 Radnych, w obradach uczestniczą wszyscy Radni. Następnie 

zakomunikował, że liczba Radnych stanowi kworum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał oraz dodał, że obrady dzisiejsze są 

prawomocne. 

PKT 2 

UCHWALENIE PORZĄDKU OBRAD. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wraz z zaproszeniem na 

sesję przesłany został Radnym porządek obrad, który odczytał, a następnie 

poprosił Radnych oraz Wójta Gminy o zgłaszanie swoich uwag i wniosków do 

proponowanego porządku obrad. 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku obrad, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie, w którym proponowany porządek 

obrad Radni przyjęli głosami w stosunku:  

za    - 15 głosów, 

przeciw   - 0 głosów, 

wstrzymujących się  - 0 głosów.  

Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został uchwalony 

jednogłośnie. 

PKT 3 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XIX SESJI RADY GMINY. 

Realizując przyjęty porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Radnych o zgłaszanie uwag i sugestii, dotyczących treści protokołu z XIX Sesji 

Rady Gminy, kserokopie którego zostały rozłożone na sali obrad, umożliwiając 

tym samym Radnym zapoznanie się z ich treścią.  

W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z XIX Sesji Rady Gminy, 

Przewodniczący zarządził jawne głosowanie nad protokołem z XIX Sesji Rady 

Gminy, w którym protokół został przyjęty przez Radnych głosami w stosunku: 

za    - 14 głosów, 

przeciw   - 0 głosów,  

wstrzymujących się - 1 głos. 
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Dziękując za udział w głosowaniu, Przewodniczący poinformował 

Radnych, że protokół z XIX Sesji Rady Gminy został przyjęty większością 

głosów, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 4 

INFORMACJA WÓJTA GMINY O DZIAŁALNOŚCI 

I WYKONANIU UCHWAŁ RADY GMINY W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. 

Przewodniczący Rady poprosił Zastępcę Wójta Gminy – Pana Leszka 

Jóźwiaka o udzielenie przedmiotowej informacji. 

Pan Jóźwiak poinformował, że:  

 10.01.2017 r. – odbyło się spotkanie przedstawicieli Komendy Powiatowej 

Policji we Włodawie z mieszkańcami gminy odnośnie Programu 

profilaktyczno – edukacyjnego „Odblaskowa gmina”. 

 13.01.2017 r. – w Okunince odbyło się walne zebranie członków 

Stowarzyszenia Poleska Dolina Bugu. 

 18.01.2017 r. – odbył się turniej Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych z 

gmin: Hańsk, Stary Brus, Urszulin i Wola Uhruska. 

 25.01.2017 r. – w Lubelskim Urzędzie Wojewódzkim odbyło się spotkanie 

przedstawicieli samorządów województwa Lubelskiego nt reformy oświaty. 

 31.01.2017 r. – odbył się przetarg nieograniczony na sprzedaż działek 

mienia gminy. 

 02.02.2017 r. – w Komendzie Wojewódzkiej Policji w Lublinie odbyło się 

spotkanie odnośnie utworzenia Posterunku Policji w Woli Uhruskiej. 

 08.02.2017 r. – odbyło się wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Wójtowi Gminy za udzielenie 

informacji i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 5 

INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości o zgłaszanie wniosków i interpelacji. 

Radny Antoni Linde poinformował, że na terenie gminy Wola Uhruska 

poruszają się domokrążcy, wyłudzający pieniądze od osób starszych. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, jaka jest wysokość subwencji na 

prowadzenie schronisk? 

Radny Tadeusz Niewiadomski zapytał o dalszy los budynków po byłej 

hucie szkła i zgłosił brak części oświetlenia ulicznego w miejscowości Mszanka. 
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Radny Niewiadomski zwrócił się również z pytaniem do funkcjonariusza 

Straży Granicznej, czy nadmiar obowiązków w związku z brakiem posterunku 

policji w Woli Uhruskiej negatywnie wpływa na pracę Funkcjonariuszy Straży 

Granicznej? 

Radny Mariusz Karpowicz zapytał, czy funkcjonariusze Placówki Straży 

Granicznej w Woli Uhruskiej muszą za każdym razem kontrolować 

mieszkańców wsi Stulno? 

Sołtys Radosław Lipert poprosił o usunięcie drzew stojących przy ul. 

Klonowej oraz ustalenie prawidłowej szerokości tej ulicy. 

Pan Radosław Wygiera asystent parlamentarny Poseł Na Sejm Agaty 

Borowiec zaprosił do nowo otwartego biura PIS we Włodawie od poniedziałku 

do piątku od 9
00

 do 17
00

, które to mieści się przy ul. Mickiewicza 1 celem 

zgłaszania uwag i propozycji i skorzystania z bezpłatnych porad prawnych. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk zapytał, dlaczego 

nie działa infokiosk znajdujący się przed Urzędem Gminy w Woli Uhruskiej. 

Przewodniczący podziękował również firmie odśnieżającej drogi na terenie 

naszej gminy za sprawne ich udrażnianie. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji we Włodawie – nadkom. 

Tomasz Patra poprosił, aby w razie jakichkolwiek wątpliwości co do osób 

podejrzanych poruszających się na terenie gminy, zgłaszać swoje wątpliwości 

dyżurnemu Komendy Powiatowej Policji we Włodawie.  

nadkom. Tomasz Patra poinformował również o Krajowej Mapie Zagrożeń 

Bezpieczeństwa wyjaśnił, że jest to narzędzie stworzone dla społeczeństwa do 

przekazywania Policji informacji o różnego rodzaju zagrożeniach. Każde takie 

zgłoszenie jest przez mundurowych sprawdzane i weryfikowane. 

mjr SG Sławomir Janiszewski – Zastępca Komendanta Placówki Straży 

Granicznej w Woli Uhruskiej poinformował, że funkcjonariusze SG 

podejmują wszelkie działania pomocy mieszkańcom również we współpracy z 

policją. 

mjr SG Sławomir Janiszewski w odpowiedzi na pytanie Radnego 

Karpowicza poinformował, że będzie przeprowadzona analiza legitymowania 

mieszkańców gminy Wola Uhruska. 

Wójt Gminy poprosił o pomoc funkcjonariuszy Straży Granicznej 

mieszkańcom naszej gminy w sprawach nagłych, podczas gdy mieszkańcy nie 

mogą dojechać do drogi publicznej w nagłych przypadkach. 

mjr SG Sławomir Janiszewski poinformował, że pomoc mieszkańcom w 

nagłych przypadkach jest i będzie udzielana. 

Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, gdzie jest najbliższe ognisko „ptasiej 

grypy” i jak to wygląda w naszej gminie? 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za zgłoszone 

interpelacje i zapytania, po czym ogłosił przerwę od godz. 11
12

 do godz. 11
28 

. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.  
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PKT 6.1 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PROJEKTU 

DOSTOSOWANIA SIECI SZKÓŁ PODSTAWOWYCH 

I GIMNAZJÓW DO NOWEGO USTROJU SZKOLNEGO. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XX/137/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk odczytał w całości projekt dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego na terenie gminy 

Wola Uhruska. Projekt stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą uchwały Nr XX/137/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, w którym to uchwała została 

przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.2 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE TRYBU UDZIELANIA I 

ROZLICZANIA DOTACJI DLA JEDNOSTEK 

OŚWIATOWYCH ORAZ TRYBU I ZAKRESU KONTROLI 

PRAWIDŁOWOŚCI ICH POBRANIA I 

WYKORZYSTYWANIA. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XX/138/2016 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie trybu 
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udzielania i rozliczania dotacji dla jednostek oświatowych oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Pana Mariusza 

Jachimczuka – Sekretarza Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pan Jachimczuk odczytał główne elementy składowe uchwały w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla jednostek oświatowych oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Panu Jachimczukowi za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący zarządził 

jawne głosowanie nad uchwałą uchwały Nr XX/138/2016 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla jednostek 

oświatowych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystywania, w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami 

w stosunku: 

za     – 15 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 0 głosów. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych jednogłośnie, po czym 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.3 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ NA LATA 2017-2020. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XX/139/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020. 

Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Justynę Kędzierawką 

– Skarbnika Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła wieloletnią prognozę finansową na lata 2017-

2020 oraz zaprezentowała zmiany w budżecie gminy na 2017 r., który to jest 

ściśle powiązany z wieloletnią prognozą finansową. Wieloletnia prognoza 

finansowa jak i zmiany w budżecie gminy na 2017 r. stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Pawłowski zadał następujące pytania: 
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- kto dokonał wyceny budynku PKP na kwotę 31 000,00 zł, który to gmina 

chce odkupić i przeznaczyć na mieszkania socjalne? 

- ile będzie kosztował remont wspomnianego budynku i czy zostały 

zabezpieczone środki w budżecie gminy na ten cel? 

- kto będzie ponosił koszty utrzymania i funkcjonowania tego obiektu? 

 Wójt Gminy poinformował, że: 

- wycenę działki oraz budynku dokonało PKP, 

- remont tego budynku będzie kosztował ok. 30 000,00 zł i w chwili obecnej nie 

ma zabezpieczonych środków w budżecie gminy, 

- lokator będzie ponosił wszelkie koszty związane z utrzymaniem tego obiektu. 

 Radny Tadeusz Pawłowski poinformował, że ze względu na zapis w 

objaśnieniach o treści: „Reasumując podkreślić należy, iż stan finansów gminy 

przedstawiony w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2023 będzie 

wymagał od dysponentów zwiększonej efektywności gospodarowania środkami 

publicznymi, głównie w realizowaniu zadań bieżących. Sugeruje się zwiększenie 

dyscypliny budżetowej w zakresie ponoszenia wydatków” jest przeciwko 

zakupowi tego obiektu. 

 Radny Antoni Linde poprosił o zrozumienie osób z terenu gminy Wola 

Uhruska, które nie mają własnego miejsca zamieszkania ze względu na trudną 

sytuację materialną. 

 Radny Tadeusz Pawłowski zapytał, jaki będzie dalszy los budynku po 

byłym GOK w Woli Uhruskiej sugerując, aby to w tym budynku zorganizować 

mieszkanie socjalne. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą Nr XX/139/2017 Rady Gminy Wola 

Uhruska w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2020, 

w którym to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 11 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 4 głosy. 

 Przewodniczący dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 6.4 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE 

GMINY NA 2017 R. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Mariana Łubkowskiego o odczytanie 

projektu uchwały Nr XX/140/2017 Rady Gminy Wola Uhruska w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2017 r. 
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Po odczytaniu uchwały Przewodniczący poprosił Panią Justynę 

Kędzierawską – Skarbnika Gminy o omówienie tego zagadnienia. 

Pani Kędzierawska omówiła w całości zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący podziękował Pani Kędzierawskiej za omówienie 

wspomnianego zagadnienia i otworzył dyskusję. 

Radny Tadeusz Pawłowski oznajmił, że przedstawiona informacja byłaby 

pełniejsza gdyby była uzupełniona o informacje o rozstrzygnięciach 

poszczególnych przedsięwzięć złożonych przez Gminę Wola Uhruska o 

dofinansowanie. 

Pani Kędzierawska poinformowała, że na zadanie pod nazwą „Budowa drogi 

gminnej (Zielona, Przelotowa i Ogrodowa)” oraz budowa drogi gminnej w 

miejscowości Siedliszcze, są podpisane umowy i te zadania są w realizacji, 

natomiast pozostałe zadania są w trakcie przygotowywania lub w trakcie oceny. 

Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

zarządził jawne głosowanie nad uchwałą uchwały Nr XX/140/2016 Rady 

Gminy Wola Uhruska w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r., w którym 

to uchwała została przyjęta przez Radnych głosami w stosunku: 

za     – 14 głosów, 

 przeciw    – 0 głosów, 

 wstrzymujących się  – 1 głos. 

 Przewodniczący, dziękując Radnym za udział w głosowaniu 

poinformował, że uchwała została podjęta przez Radnych większością głosów, 

po czym ogłosił przerwę od godz. 12
55

 do godz. 13
10

. Po przerwie 

Przewodniczący wznowił obrady i przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

PKT 7 

ODPOWIEDZI NA ZGŁOSZONE INTERPELACJE 

I ZAPYTANIA RADNYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił Wójta 

Gminy o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Gminy – Pan Jan Łukasik poinformował, że: 

 Subwencja oświatowa na 2017 r. wyniesie 3 076 000,00 zł i będzie niższa 

od proponowanej na 2016 r. o kwotę ok. 56 0000,00 zł. 

 W przyszłości będzie przedstawiona informacja dotycząca analizy 

kosztów odbioru i utylizacji odpadów stałych. 

 Budynek po byłym GOK w Woli Uhruskiej był czterokrotnie wystawiony 

do sprzedaży i nie znalazł nabywcy i jeśli nie będzie sprzedany, 

najprawdopodobniej będzie objęty programem rewitalizacji. 
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 W chwili obecnej jest brak zainteresowania budynkami po byłej hucie 

szkła w Woli Uhruskiej. 

 Będą prowadzone oględziny nawierzchni drogi ul. Klonowej w Woli 

Uhruskiej. 

Pan Leszek Jóźwiak poinformował, że w chwili obecnej ognisk ptasiej grypy 

w województwie lubelskim nie ma. 

Pan Jóźwiak zakomunikował, że jest ogłoszony nabór Lokalnej Grupy 

Działania Stowarzyszenie „Poleska Dolina Bugu” na pozyskanie środków w 

wysokości 80 000,00 zł jako „Premia na rozpoczęcie działalności 

gospodarczej”. 

Pan Jóźwiak oznajmił również, że 17 lutego 2017 r. o godz. 10
00

 

w miejscowości Bytyń odbędzie się spotkanie dotyczące scalenia gruntów wsi 

Bytyń, Wola Uhruska i Józefów. 

Pan Mariusz Jachimczuk poinformował, że „infokiosk” zakupiony w ramach 

projektu „E-powiat włodawski” znajdujący się przed budynkiem Urzędu Gminy 

w Woli Uhruskiej został wyłączony ze względu na jego awarię. 

Przewodniczący podziękował za udzielone odpowiedzi, po czym przeszedł 

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 9 

WOLNE WNIOSKI I DYSKUSJA. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk poprosił zebranych 

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 Przewodniczący Rady Gminy – Pan Marek Kuszneruk w imieniu 

mieszkańców spółdzielni mieszkaniowej „Nadbużanka” zapytał, na jakim etapie 

są prace związane z ewentualną budową drogi tzw. „rampa”? 

 Wójt Gminy poinformował, że w chwili obecnej wniosek dotyczący budowy 

rampy nie uzyskał dofinansowania i najprawdopodobniej w przyszłości będzie 

złożony do tzw. „schetynówek”. 

 Radny Tadeusz Pawłowski ponowił prośbę o uaktualnienie posiadanej 

dokumentacji sieci wodno – kanalizacyjnej w miejscowości Bytyń, gdyż jest w 

fatalnym stanie lub nie ma jej w ogóle. 

 Radny Stanisław Typiak podziękował Wójtowi Gminy za pomoc w złożeniu 

wniosku na wymianę kanału ciepłowniczego przy Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Nadbużanka” w Woli Uhruskiej. 

 Radny Antoni Linde zapytał o sprawę płacenia podatków przez właścicieli 

obiektów po byłej Hucie Szkła w Woli Uhruskiej. 
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 Radna Eugenia Pręciuk zapytała jak długo trzeba będzie trzymać kury w 

zamknięciu w związku z epidemią „ptasiej grypy”? 

 Pan Jóźwiak poinformował, że w chwili obecnej należy dostosować się do 

zaleceń Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii i nie wypuszczać drobiu na 

zewnątrz do odwołania. 

 Pan Jachimczuk poinformował, że w chwili obecnej zaległości podatku za 

obiekty po byłej Hucie Szkła w Woli Uhruskiej za 2016 r. wynoszą ok. 

32 000,00 zł. 

 Wobec braku innych chętnych do udziału w dyskusji, Przewodniczący 

przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

PKT 10 

ZAKOŃCZENIE OBRAD XX SESJI RADY GMINY. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kuszneruk po wyczerpaniu 

ustalonego porządku obrad w dniu 9 lutego 2017 roku o godzinie 13
45

 

podziękował Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach i zamknął 

obrady Rady Gminy, wypowiadając formułę: „Zamykam dwudziestą Sesję Rady 

Gminy Wola Uhruska VII kadencji”. 

 

 

Protokołował: 

Arkadiusz Dubij  

 

 


